
Protokół Nr LII/2023 

z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu 

w dniu 22 luty 2023 r. 

VI kadencji 2018-2023 

 

 

LII (52) sesja odbyła się w sali audiowizualnej im. Jana Klęczara w Internacie Powiatowego Zespołu Nr 2 Szkół 

Ogólnokształcących Mistrzostwa Sportowego i Technicznych im. Ignacego Łukasiewicza, ul. Bema 4.  

 

Sesja zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz.U.2022.1526 t.j.). 

 

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2023 o godz. 1400, a zakończono o godz. 1516 tego samego dnia. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji z dnia 15 lutego 2023 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni wg załączonej listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 27 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Bartula 
2. Adam Bilski 
3. Katarzyna Bliźniak 
4. Dariusz Gawęda 
5. Maciej Hejnowicz 
6. Kazimierz Homa 
7. Teresa Jankowska  
8. Jarosław Jurzak 
9. Wojciech Kajdas 
10. Waldemar Klisiak 
11. Paweł Kobielusz  
12. Grażyna Kopeć 
13. Tomasz Łukowicz 
14. Joanna Mazur 
15. Artur Mendyk  
16. Adam Merta 
17. Jerzy Mieszczak 
18. Sławomir Momot 
19. Ewa Pawlusiak 
20. Ewa Płonka 
21. Jacek Pyrek 
22. Andrzej Skrzypiński 
23. Józef Szafran 
24. Leszek Szuster 
25. Piotr Śreniawski  
26. Aneta Tlałka 
27. Władysław Zaliński 
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I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Homa otworzył obrady LII (52) sesji Rady Powiatu informując,  

że podstawą do zwołania LII sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu jest art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 

r. o samorządzie powiatowym.  

Ponadto poinformował, iż na podstawie art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 
powiatowym obrady Rady Powiatu w Oświęcimiu są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk, które zostaną udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 
internetowej Powiatu Oświęcimskiego. Informacja na ten temat została również umieszczona przed drzwiami 
wejściowymi na salę audiowizualną. 

Głosowania imienne odbywać się będą za pomocą urządzeń umożliwiających oddawanie głosów w systemie 
eSesja. W przypadku braku możliwości oddawania głosów za pomocą systemu eSesja, wystąpi konieczność 
oddawania głosów imiennych poprzez podniesienie ręki i utrwalenie głosu na karcie do głosowania 
imiennego. 

Przewodniczący poprosił również o wyraźne i głośne wypowiedzi do mikrofonu z uwagi na konieczność 

utworzenia transkrypcji z nagrania sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu przywitał wszystkich zebranych na sali audiowizualnej  

im. Jana Klęczara oraz na podstawie listy obecności i kworum w systemie e-sesja stwierdził prawomocność 

obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu Kazimierz Homa poinformował zebranych, że w dniu dzisiejszym 
rozpoczniemy w sposób uroczysty. Powitał Panią Alinę Kwarciak – Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury  
w Oświęcimiu oraz Panią Elizę Orman i Panią Natalię Adamus, które zostały wyróżnione w powiatowym 
konkursie plastycznym na projekt sztandaru powiatu. W związku z okolicznością uhonorowania i nagrodzenia 
ww. laureatek poprosił o zabranie głosu oraz wręczenie nagród Starostę Oświęcimskiego.  

Starosta Oświęcimski Andrzeja Skrzypiński poinformował, że Zarząd Powiatu ogłosił w Młodzieżowym Domu 
Kultury w Oświęcimiu konkurs związany z uroczystościami nadania Powiatowi Oświęcimskiego sztandaru, 
ponieważ powiat takiego symbolu swojej tożsamości jeszcze nie ma. Starosta Oświęcimski przedstawił obie 
wyróżnione prace oraz oficjalny projekt sztandaru, którego autorami są Pan prof. Zenon Piech ora Pani 
Barbara Widłach. Projekt obecnie oczekuje na opinię Komisji Heraldycznej i ma nadzieje, że w najbliższych 
miesiącach taką opinię uda się uzyskać. W ramach propagowania ww. idei przeprowadzony został konkurs. 
W składzie Komisji konkursowej byli Pani Alina Kwarciak – Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury  
w Oświęcimiu, Pani Teresa Jankowska – Członek Zarządu Powiatu w Oświęcimiu, oraz pani Elżbieta Wardzała- 
Syrek.  W ramach ww. konkursu w kategorii klas IV – VI nagrodę otrzymała Pani Eliza Ortman  
z Samorządowego Zespołu Szkolno – Przedszkolnego Nr 2 w Chełmku. Wyróżnienie komisja postanowiła 
przyznać projektowi Pani Natalii Adamus z Powiatowego Zespołu Nr 2 Szkół Ogólnokształcących Mistrzostwa 
Sportowego i Technicznych im. I. Łukasiewicza w Oświęcimiu.  

Starosta Oświęcimski Andrzeja Skrzypiński wraz z Członkiem Zarządu Teresa Jankowska wręczyli laureatką 
nagrody.       
 

II. Ustalenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że na podstawie § 14 ust. 2 Statutu, Rada Powiatu może 
wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu poinformował, że Rada Powiatu 
przyjęła zaproponowany porządek obrad. 



Protokół Nr LII/2023 z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu VI kadencji z dnia 22 lutego 2023 r. 

 

Strona 3 z 12 
 

Porządek obrad. 
 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

II. Ustalenie porządku obrad. 
 

III. Przyjęcie protokołu Nr LI/2023 z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 25 stycznia 2023 r. 
 

IV. Funkcjonowanie Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Kętach. 
 

V. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał Rady 
Powiatu oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach za okres  
od 17 stycznia 2023 r. do 7 lutego 2023 r. 
 

VI. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Oświęcimski za okres od 1 stycznia 2022 r.  
do 31 grudnia 2022 r. 
 

VII. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

VIII. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1. zmiany uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2023 rok Nr L/414/2022 Rady Powiatu  
w Oświęcimiu z dnia 21 grudnia 2022 r. - druk 156; 

2. zmiany uchwały Nr L/415/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego - druk 157; 

3. zmiany uchwały nr XLIX/408/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 30 listopada 2022 r.  
w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy Powiatu Oświęcimskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 
rok” - druk 154; 

4. zmiany uchwały Nr L/424/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 grudnia 2022r. w sprawie 
ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Oświęcimskiego  
w roku 2023 - druk 155; 

5. współdziałania z jednostkami samorządu terytorialnego w celu utworzenia Klastra Energii Kotliny 
Oświęcimskiej - druk 158. 

IX. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

X. Wnioski i oświadczenia radnych. 

XI. Sprawy bieżące. 

XII. Zamknięcie sesji. 

 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu Nr LI/2023 z dnia 25 stycznia 
2023 r. 
 
Zgodnie ze Statutem poprawki i uzupełnienia do protokołu powinny być wnoszone przez radnych nie później 
niż do jego przyjęcia. W razie zgłoszenia poprawek i uzupełnień, o ich uwzględnieniu rozstrzyga Rada Powiatu. 

Protokół Nr LI/2023 z dnia 25 stycznia 2023 r. został przesłany Radzie oraz wyłożony do wglądu publicznego  
w siedzibie Rady Powiatu na 7 dni przed terminem kolejnej sesji. 

Rada Powiatu przyjęła ww. protokół bez uwag. 
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IV. Funkcjonowanie Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Kętach. 
 
Sprawozdanie z funkcjonowania Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Kętach wraz  
z prezentacją (zał. nr 3, 4) 

Głos w dyskusji zabrali Radny Maciej Hejnowicz oraz Dyrektor Powiatowego Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Kętach Pani Renata Englart-Janosz. 

Rada Powiatu w Oświęcimiu przyjęła ww. sprawozdanie. 
 

V. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał 
Rady Powiatu oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach  
za okres od 17 stycznia 2023 r. do 7 lutego 2023 r. 
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał Rady Powiatu  
oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach za okres od 17 stycznia 2023 r.  
do 7 lutego 2023 r. (zał. nr 5) 

Głos w dyskusji wzięli: 

1. Radna Ewa Pawlusiak 
2. Radny Tomasz Łukowicz 
3. Radny Adam Bilski 
4. Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypiński 
5. Członek Zarządu Powiatu Teresa Jankowska  

 
Rada Powiatu w Oświęcimiu przyjęła ww. sprawozdanie. 
 

VI. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Oświęcimski  
za okres od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. 
 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Oświęcimski za okres od 1 stycznia 2022 r.  
do 31 grudnia 2022 r. (zał. nr 6) 
 
Rada Powiatu w Oświęcimiu przyjęła ww. sprawozdanie. 
 

VII. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Na podstawie art. 21 ust. 10 i ust. 11 ustawy o samorządzie powiatowym Interpelacje dotyczą spraw  
o istotnym znaczeniu dla powiatu. Interpelacja powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego 
będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania. Zapytania składa się w sprawach aktualnych 
problemów powiatu. 

Ust. 12 – Interpelacje i zapytania radnych składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje  
je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana do udzielenia 
odpowiedzi nie później niż 14 dni od dni otrzymania interpelacji lub zapytania. 

§ 20 Statutu Powiatu Oświęcimskiego mówi, że w sprawach interpelacji nie prowadzi się dyskusji. 
 

Radny Jacek Pyrek złożył interpelacje w sprawach: 
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1. Możliwości odnowienia oznaczenia poziomego (linii ciągłej i przerywanej na niebezpiecznym odcinku) dróg 
powiatowych na ul. Jaworznickiej i Jagiellońskiej w Chełmku (zał. nr 7).  

2. Rejestracji wizyt do poradni działających w naszym szpitalu. Na jedną godzinę rejestrowanych jest kilku 
Pacjentów, co powoduje wydłużenie czasu oczekiwania na przyjęcie oraz dyskomfort osób oczekujących i 
personelu medycznego (zał. nr 8).  

 
VIII. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 
 
ad. 1.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2023 rok Nr L/414/2022 
Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 grudnia 2022 r. wraz z autopoprawkami - druk 156 (zał. nr 9). 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 
Komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu poprosił o sprawdzenie kworum. 

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2023 rok Nr L/414/2022 Rady 
Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 grudnia 2022 r. wraz z autopoprawkami - druk 156.  
Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (27) 
Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 
Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 
Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Ewa 
Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta 
Tlałka, Władysław Zaliński 
 
Uchwała została podjęta i nadano Nr LII/431/2023 (zał. nr 10). 

 

ad. 2.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/415/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 grudnia 2022 
r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego wraz z autopoprawkami - druk 157 
(zał. nr 11). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 
Komisji. 

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr L/415/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 grudnia 2022 r. 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego wraz z autopoprawkami - druk 157.  
Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (27) 
Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 
Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 
Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Ewa 
Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta 
Tlałka, Władysław Zaliński 
 
Uchwała została podjęta i nadano Nr LII/432/2023 (zał. nr 12). 

 
ad. 3.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/408/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 30 listopada 
2022 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Oświęcimskiego z organizacjami 
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pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok”  
- druk 154 (zał. nr 13). 

 

Przewodniczący Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Promocji Powiatu Leszek Szuster, poinformował  
o pozytywnej opinii Komisji. 

 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/408/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia  
30 listopada 2022 r. w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Oświęcimskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok”  
- druk 154.  
Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (27) 
Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 
Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 
Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Ewa 
Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta 
Tlałka, Władysław Zaliński 
 
Uchwała została podjęta i nadano Nr LII/433/2023 (zał. nr 14). 
 
ad. 4.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/424/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 grudnia 2022 
r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Oświęcimskiego  
w roku 2023 - druk 155 (zał. nr 15). 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Józef Szafran, poinformował o pozytywnej 
opinii Komisji. 

 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr L/424/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 21 grudnia 2022r.  
w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Oświęcimskiego  
w roku 2023 - druk 155.  
Wyniki głosowania: ZA: 26, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (26) 
Bogusław Bartula, Adam Bilski, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , 
Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, 
Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, 
Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław 
Zaliński 
PRZECIW (1) 
Katarzyna Bliźniak 
 
Uchwała została podjęta i nadano Nr LII/434/2023 (zał. nr 16). 
 
ad. 5.  
Projekt uchwały w sprawie współdziałania z jednostkami samorządu terytorialnego w celu utworzenia Klastra 
Energii Kotliny Oświęcimskiej - druk 158 (zał. nr 17). 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 
Komisji. 

Radny Jarosław Jurzak poprosił o przybliżenie tematu, ponieważ ostatnio byliśmy straszeni o to faktem, że nie 
mamy przedłużonej umowy, że nie wiadomo, co się wydarzy w zakresie dostaw energii. Jak widzimy światło 
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się świeci. Czy to nam jakoś pomaga w przyszłości no i ewentualnie, jakie ryzyka są związane z tą inicjatywą. 
Jakie korzyści z tego tytułu będą wynikały, jeżeli chodzi o taki połączenie w taką grupę.  

Radny Maciej Hejnowicz zapytał czy jedynym celem tej proponowanej uchwały powołania klastra jest 
negocjowanie cen na energię elektryczną w grupie, co będzie skutkowało lepszą ceną, czy są jakieś jeszcze 
inne plany związane z organizacją rynku energii.   

 

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypiński przypomniał, że do końca zeszłego roku byliśmy uczestnikiem grupy 
zakupowej energii elektrycznej, w ten sposób chcieliśmy się chronić przed nieplanowanymi wzrostami energii 
elektrycznej. Natomiast do przetargu, który ogłosiła grupa zakupowa, do której wchodzi znaczenie więcej 
podmiotów niż te sześć gmin, o których tutaj mówimy nie przystąpiła żadna spółka skarbu państwa 
dystrybuująca energię elektryczną. Zrobiła to, dlatego żeby w sposób uprawniony, bo do tego dopuszcza 
ustawa, dostarczała energie elektryczną do wszystkich tych podmiotów chodzi o Tauron dystrybucję, 
dostarczał, jako dostawca rezerwowy. Jest określony w prawie energetycznym tzw. status dostawcy 
rezerwowego, który jest zobowiązany dostarczyć energię elektryczną odbiorcy, mimo że odbiorca nie ma 
podpisanej umowy, ponieważ nikt nie chciał przystąpić do przetargu. W skrócie polega to na tym, że gdyby 
Tauron wystąpił z ofertą, skarb Państwa dopłacałby do naszej energii 400 zł a tak to będzie dopłacał 1400 zł, 
dlatego że różnica między ceną ofertową na ten czas, kiedy myśmy ogłaszali przetarg była 1300, 1400 zł  
za mega wato godzinę. To jest prawie trzykrotnie więcej niż płaciliśmy do tej pory, mówię to w kontekście 
słów Pana Radnego Jurzaka, że się nic nie stało z energią elektryczną. Nic się nie stało oprócz tego, że zdrożała 
pięciokrotnie i że nie mamy oferty na dostarczenie energii elektrycznej a cena sprzedaży rezerwowej wynosi 
prawie 2,500 tyś pięciokrotnie więcej niż płaciliśmy za energię w zeszłym roku. Tą różnice pomiędzy ceną 
urzędową, która jak Państwo wiecie jest wprowadzona w wysokości niemalże 1000 zł brutto, które 
wprowadził sejm, parlament ustawą. Między ceną aktualną rezerwową, czyli 2400 zł a 1000 zł pokrywa budżet 
państwa. Taka bagatela w Powiecie Oświęcimskim i wszystkich tych grupach to będzie jakieś 400 mln zł 
rocznie. Nic się nie stało rzeczywiście to jest prawda. Klaster jest po to, aby dać narzędzia jednostką 
samorządu terytorialnego do zostanie producentem energii elektrycznej i żeby w perspektywie kilku lat można 
było się uniezależnić od hochsztaplerskiej polityki spółek, które maja psi obowiązek dostarczyć energię 
elektryczna a nie chcą tego robić nie wiadomo, z jakiego powodu. To jest powód. Energia elektryczna w taki 
klasterze może być produkowana wyłącznie z odnawialnych źródeł energii. Wchodzi w grę słońce, ziemia, 
powietrze i woda. Nie będziemy budować nagrodowych za dwa miliardy czy sześć miliardów kotłów 
węglowych, które nie działają. Będziemy budować farmy fotowoltaiczne, farmy wiatrakowe, elektrownie 
wodne i pompy ciepła.    

Radny Jarosław Jurzak zapytał skąd taki poziom podniecenia akurat w tej kwestii. Stwierdzenie psi obowiązek 
wydaje mi się, że jest, co najmniej nie na miejscu. Obowiązek dostarczenia energii jak najbardziej. Nie 
powiedziałem, że nic się nie stało, powiedziałem, że lampy świecą, a kwestia dostarczania energii i jej 
dofinansowania no myślę, że to jest jakieś rozwiązanie, które nie obciąża w tak katastrofalny sposób jak Pan  
to raczył przedstawiać budżetu powiatu. Ja rozumiem, że obciąża budżet Państwa, ale w jakiś sposób ratuje 
sytuację finansową w samorządach. Proszę też barć pod uwagę sytuacje spółek energetycznych,  
które kompletnie nie są zależne od sytuacji na rynku światowym, bo niedawno jeszcze sobie przypominam,  
że naszym serdecznym przyjacielem i dostawcą najlepszym i kontrahentem najwspanialszym, z którym 
niezależnie od tego, co się dzieje chcieliśmy współpracować była Rosja i to na pewno nie padało z ust osób, 
które w chwili obecnej zarządzają, a ta sytuacja na rynku energetycznym jest pokłosie tego, co się podziało  
po napaści Rosyjskiej na Ukrainę. Myślę, że to dla Pana jest rzecz zrozumiała i tyle. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu Kazimierz Homa poinformował, że po wypowiedzi Radnego 
Jurzaka go zatkało. Tyle Pan powiedział nieprawdziwych informacji w tej wypowiedzi, ze waham się czy sam 
nie zabrać głosu, ale musze trochę ochłonąć, więc wobec powyższego w kolejności zgłoszeń ad vocem Pan 
Starosta Andrzej Skrzypiński.  

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypiński poinformował, że on byłby bardzo ostrożny w wychwalania  
i w podkreślaniu superlatyw dostawcy energii, jakim była Rosja, nad która tu przed chwilą Pan aż piał  
z zachwytu nad wspaniałością, doskonałością dostawcy. Chcę przypomnieć, że Polska nadal importuje ropę 
naftowa od tego kogoś, kogo Pan tutaj teraz chwalił to jest po pierwsze. Po drugie grupa zakupowa,  
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o której mówię, różnice w fakturach w tej grupie zakupowej Skarb Państwa musi pokryć w wysokości 400 mln 
zł. Gdyby spółki, których psim obowiązkiem jest dostarczanie energii elektrycznej, powtórzę to jeszcze raz, 
wystąpiły z ofertą te kwoty były by trzy krotnie niższe. Jeżeli panu się wydaje, że pieniądze są z bankomatu jest 
Pan w grubej przesadzie, dlatego, że na te pieniądze z budżetu Państwa muszą się złożyć podatnicy, również 
mieszkańcy Powiatu Oświęcimskiego. To nie jest takie rudne to naprawdę można zrozumieć skąd się biorą 
pieniądze. Ja wiem, że można oglądać stand up Prezesa Narodowego Banku Polskiego, że tam w Polsce się nic 
nie dzieje, że masło kosztuje 2,80 zł a jak kogoś nie stać na masło to może jeść margarynę, która w prawdzie 
nie jest zdrowa, ale czymś trzeba chleb smarować, więc takich porad ja bym tu wolał uniknąć. Natomiast 
fałszem jest to, co Pan powiedział odnośnie sytuacji na rynku energii elektrycznej w tym zakresie, że w zeszłym 
roku energii elektryczna w Polsce była produkowana prawie w 90% w polskich elektrowniach i 
elektrociepłowniach. 90% dostaw węgla realizowały polskie kopalnie. Cena 1 stycznia 2022 r. tony węgla 
dostarczonej do kopalni wynosiła 300 zł, cena tej samej tony na koniec roku wynosiła 300 zł.  Cena prądu 
wynosiła 231 zł 1 stycznia 2022 r. cena prądu na koniec roku wynosi 2400 zł. Widzi Pan różnice chyba nie.                       

Przewodniczący Kazimierz Homa dodał w tym miejscu, że absolutnie nie zgadzam się ze stanowiskiem 
Radnego Jarosław Jurzaka. To, czego jesteśmy skutkiem nie może być wojna w Rosji, parawanem wszystkich 
nieudolności, które w tym zakresie zostały poczynione od 2015 roku przez obecny rząd a polegający w skrócie, 
że najpierw z uwagi na brak pomysłu jak zrestrukturyzować branże węgla kamiennego wszystkie kopalnie 
zostały włączone do wysoko rentownych spółek energetycznych, co przez osiem lat doprowadziło do totalnej 
zapaści w zakresie możliwości inwestycyjnych tych spółek. Wszystkie pieniądze zostały w tym zakresie 
przejedzone. Kopalnie wróciły do Skarbu Państwa, a dzisiaj spółki energetyczne nie mają nawet złotówki na to 
żeby modernizować swoje sieci, które czekają na modernizację od przyjemniej ośmiu lat i nie są wstanie 
przyjmować do sieci zwiększonych mocy produkcyjnych chociażby z zielonej energii. To o pierwsze a po drugie 
skutkiem również i pokłosiem tego, co się dzieje jest kompletny bałagan organizacyjny, polegający  
na sterowaniu centralnie połączenia spółkę skarbu Państwa PGNIG i Tauron, co skutkuje to tym, że do dzisiaj  
a mówię to z własnego doświadczenia, jako zarządzający również działalnością gospodarczą, spółka,  
która zarządzam nie otrzymała faktury za energie elektryczna za miesiąc grudzień z bliżej nieokreślonych 
powodów. Liczę na to, że te spółki tych pieniędzy po prostu nie chcą. Dlatego Panie radny ja tu mam zdanie 
całkowicie odmienne na ile winna jest Rosja a na ile nieudolna działalność w tym zakresie tych, którzy są za to 
odpowiedzialni z naszego rządu w Warszawie.    

Radny Jarosław Jurzak poinformował, że w żaden sposób jego wypowiedź nie była wystąpieniem na rzecz 
Rosji. Panie Starosto nadinterpretuje Pan moje słowa. Była to ironia, której Pan nie wyczuł, bo przypomnę jak 
się działo jakiś czas temu, kiedy to Pana pryncypał Pan Tusk piał z zachwytu na temat Rosji. To pamiętam 
doskonale. Chciałbym również przypomnieć, jeżeli wracamy do historii jak Pani Premier Kopacz niedaleko 
kopalnie tutaj obok chciała nam zamykać i ile było w tym zachodu. Czy to nie była decyzja, która by w chwili 
obecnej stawiał nas w jeszcze tragiczniejszej sytuacji. Tak na marginesie. Ja mam dobra pamięć i doskonale 
pamiętam, co się wtedy działo. Przypominam sobie również jak piano z zachwytu nad Nord Stream 1 i 2 i 
uzależnieniem od rosyjskiego gazu. Gdyby nie decyzje, które ten rząd podjął w kwestiach dostarczania gazu 
bylibyśmy w jeszcze tragiczniejszej sytuacji, więc Panowie możemy sobie opowiadać różne rzeczy, natomiast 
wojna zaskoczyła wszystkich tak Państwa jak i każdego, kto tutaj na tej Sali się znajduje, bo z dużym 
prawdopodobieństwem zakładaliśmy, że będzie inaczej.  W tej sytuacji otrzymujemy spore środki finansowe 
na realizacje innych zadań. Dostajecie Państwo te pieniądze od rządu na realizacje tego, co się ma dziać. To nie 
jest tak, że ktoś nie dostrzega pewnych rzeczy tylko procesy niektóre trwają dłużej i opowiadanie, jakie to są 
tragiczne sytuacje i co się to nie dzieje, że się węgiel na łopacie nie pali no przynajmniej jest lekko chybione. 
Nagle się okazało, że ten nieudolny rząd był wstanie zabezpieczyć mieszkańców naszego kraju przed skutkami 
zimy i brakiem dostaw surowców energetycznych do kraju. Nie stało się to wszystko, co wieszczono jeszcze  
w listopadzie czy grudniu. Więc Panie Przewodniczący ocena jest fajna jak jest ocena obiektywną, bo owszem 
pewnie są niedociągnięcia i rozwiązania niewłaściwe, ale szereg rzeczy udało się zrobić i zabezpieczyć naszych 
mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że bardzo się cieszy, że Pan radny ma dobra pamięć, choć jego 
zdaniem wybiórczą i jednak krótką. Przypomniał z ostatnich wydarzeń, że to zabezpieczenie w opał węglowy, 
o którym się Pan przed chwila rozwodziła, zostało zabezpieczone rękoma właśnie samorządów.           
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Starosta Oświęcimski przypomniał, że rozmawiamy o Klastrze energii elektrycznej a Pan wyjeżdża o Nord 
Stream, Premier Kopacz itd. Ja nie chce być złośliwy, ale wczoraj na cały świat nawet w CNN było pokazane jak 
prezydent Rzeczpospolitej powiedział, że Kijów jeszcze stoi dzięki bohaterstwu rosyjskich żołnierzy. Jak mam 
to interpretować? Człowiek się pomylił. Mogłem nie wyczuć ironii prawda. Warto też ważyć to, co się mówi.  
Ja lubię mówić o faktach i ponieważ węgiel się wiąże z energetyką w Polsce bardzo mocno, chciałem 
przypomnieć, że w Polsce zużywa się około 75 mln ton, jak Pani Kopacz była w Polsce premierem tych ton  
w Polsce wydobywało się niemalże 100%. Za Waszych rządów wydobycie spadło do niemalże 65 mln ton  
a dwadzieścia ton ubytku wydobycia przywoziliście z Rosji.    

 
Radny Sławomir Momot złożył wniosek formalny w sprawie zamknięcie dyskusji. 
 

W związku z ww. wnioskiem formalnym Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu postanowił oddać  
po jednym głosie stronie, która popiera politykę energetyczną rządu oraz stronie odmiennego zdania.  

Radny Artur Mendyk stwierdził, że ww. dyskusja z obu stron wyszła za daleko. Poinformował, że bardzo go 
drażni nawet w ogólnopolskiej dyskusji tłumaczenie wszystkich nieszczęść, które się wydarzyły w naszym kraju 
tylko i wyłącznie rosyjską agresją na Ukrainę. To jest jak wiadomo tragiczne wydarzenie i musimy na to 
zwracać uwagę, natomiast umówmy się, że obecna ekipa i rząd, który mamy, rządzi nieprzerwalnie od siedmiu 
lat a coś takiego jak polityka energetyczna państwa powinna być jednym z filarów rządzenia. Umówmy się,  
że taka polityka według niego nie istnieje a jeżeli istniała to była całkowicie błędna i opierała się na błędnych 
założeniach, że do końca świata i jeden dzień dłużej będziemy naszą energetykę opierać tylko na węglu.  
Być może się mylę, ale wydaje mi się, że więcej kopalń zostało zamkniętych za tego rządu niż poprzedniego, 
ale można to jeszcze sprawdzić. Od początku praktycznie blokowana jest produkcja zielonej energii, chociaż by 
wspomnę ustawę wiatrakową, albo znaczne pogorszenie działalności prosumenckiej w kwestii produkcji prądu 
z paneli fotowoltaicznych. To jest robione ustawowo. Mało tego certyfikaty z emisji CO2 które sprzedaje nasze 
Państwo na giełdzie europejskiej za które otrzymuje ciężkie miliardy złotych, które przez lata powinny być 
inwestowane w modernizację sieci przesyłowej a były przejadane przez te lata. To doprowadziło do tego,  
że w tej chwili nawet nie jesteśmy wstanie odebrać tej energii zielonej, którą prosumenci produkują. Nie 
wszystko jest wynikiem rosyjskiej agresji na Ukrainę, trzeba czasem spojrzeć na swoje podwórko, uderzyć się 
w piersi, że przez te ostatnie 7 lat praktycznie polityka energetyczna Państwa nie istniała. Jeśli istniała to 
opierał się na błędnych założeniach a z konsekwencjami tego borykamy się tak naprawdę dzisiaj, bo ceny 
energii były by niższe. Moglibyśmy właśnie skorzystać z tych ekologicznych rozwiązań gdyby nie blokada 
właśnie obecnych władz. Więc tak jak mówię ta dyskusja poszła za daleko. Natomiast skoro już poszła, to 
trzeba powiedzieć prawdę i trzeba powiedzieć to, czego się samemu nie zrobiło a nie szukać przyczyn takiego 
stanu rzeczy w rzeczach, które są tragiczne, ale które nie do końca tłumaczą stan faktyczny.      
 

Radny Jarosław Jurzak stwierdził, że zapytał o klaster z myślą, że uzyska informacje od Pana Starosty  
na temat tego, w jaki sposób wykorzystamy środki zewnętrzne wynikające z tych programów, które są. W jaki 
sposób i gdzie i co będziemy budować. Zakładam, że tak to będzie wyglądało. Tak się zapytałem. Zapytałem, 
co będziemy z tego mieli, jaki jest ryzyko i co z tego wyniknie. Dyskusja zeszła na zupełni inny tor a ja nie 
uzyskałem informacji od Pana Starosty czy jest jakiś plan, czy jest jakaś koncepcja, czy będziemy te środki 
wykorzystywać w taki sposób, które zabezpieczą nas przed tymi wahaniami energii. Pan zrobił wykład jak 
spółki energetyczne nie pomogły Panu w zarządzaniu Powiatem. Cały czas tylko słyszę, kto, co i jak miał Panu 
pomóc. Pan tu jest Starostą tu jest Zarząd, Państwo odpowiadacie za funkcjonowanie tego powiatu a nie  
od tego, kto ile i w jaki sposób ma Państwu pomóc. Jest pomoc, jest konkretny pomysł na realizacje 
chcielibyśmy o tym usłyszeć. Panie Starosto tylko tyle. Panie Starosto gdyby tak było tak temat by się 
zakończył i mnie by to w stu procentach satysfakcjonowało.   

W związku z zarzutem Radnego Jarosława Jurzaka dot. procedury głosowania nad wnioskiem formalnym  
oraz możliwości dopuszczania po jego zgłoszeniu jednego głosu za i jednego głosu przeciw za wątkiem który 
jest w dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu poprosił o wykładnię obecnego na sali sesyjnej 
Radce Prawnego.  
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Radca Prawny Marcin Wojdyłło poinformował, że zgodnie z § 24 ust 3 Statutu Powiatu Oświęcimskiego, Rada 
Powiatu rozstrzyga o wniosku formalnym po wysłuchaniu wnioskodawcy oraz ewentualnie jednego 
przeciwnika i zwolennika wniosku.    

 
Głosowano wniosek w sprawie wniosku formalnego Radnego Sławomira Momota w sprawie zamknięci 
dyskusji. 
Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 12, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (13)  
Bogusław Bartula, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , Wojciech Kajdas, Grażyna Kopeć, 
Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Płonka, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr 
Śreniawski  
PRZECIW (2) 
Katarzyna Bliźniak, Paweł Kobielusz  
BRAK GŁOSU (12) 
Adam Bilski, Dariusz Gawęda, Jarosław Jurzak, Waldemar Klisiak, Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Adam 
Merta, Sławomir Momot, Ewa Pawlusiak, Jacek Pyrek, Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 
 
Głosowano w sprawie współdziałania z jednostkami samorządu terytorialnego w celu utworzenia Klastra 
Energii Kotliny Oświęcimskiej - druk 158.  
Wyniki głosowania: ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (26) 
Bogusław Bartula, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , 
Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, 
Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, 
Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław 
Zaliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Bilski 
 
Uchwała została podjęta i nadano Nr LII/435/2023 (zał. nr 18). 

 
IX.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
§ 20 Statutu Powiatu Oświęcimskiego mówi, że w sprawach interpelacji nie prowadzi się dyskusji. 

 
X. Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Starosta Oświęcimski złożył oświadczenia dot. zapytania radnego Jarosława Jurzak informując, że jeśli radny 
chce uzyskać odpowiedź to musi zadać to pytanie, ponieważ on nie może się domyślać, o co chodzi,  
kiedy pada pytanie wraz ze stawianymi tezami, że wszytko jest wspaniale i dobrze. 
Radny Maciej Hejnowicz zadał to pytanie, ja odpowiedziałem tylko nie wiem, czy z powodu wzburzenia 
zauważyłeś tą odpowiedź. Ja mówiłem, że klaster ma się zajmować produkcją i konsumpcją energii ma być 
swoistego rodzaju prosumentem korzystającym w swoich działaniach z instalacji, które czerpią energię  
z odnawialnych źródeł energii: słońca, wiatru, ziemi i wody. Z węgla nie będziemy korzystać, bo to jest 
niedopuszczalne. Środki, jakie są przeznaczone na te cele pojawiają się w pewnej perspektywie. Jedno źródło 
dość szybko, dlatego że dotyczy to programu sprawiedliwej transformacji to oprócz województwa śląskiego 
cztery powiaty małopolski zachodniej zostały objęte tym programem. Zarząd Województwa Małopolskiego 
dysponuje kwotą 268 mln euro na dwa lata. 57% tych środków musi być zakontraktowane w tym roku. Drugim 
takim źródłem jest krajowy plan odbudowy, ale na ten temat nie będę się wypowiadał, bo każdy wie jak jest. 
Są także środki strukturalne i środki krajowe. Na sprecyzowanie na to, jakie to będą instalacje, które będą 
produkowały prąd po to żebyśmy nie musieli liczyć na łaskę bądź nie łaskę zarządów grup energetycznych to 
jest jeszcze za wcześnie. Ustalimy sposób organizacji. Taki klaster najbliższy jest w mieście Bielsko w Powiecie 
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Bielskim. Najbardziej popularne instalacje to są instalacje fotowoltaiczne. Jak będzie u nas pożyjemy, 
zobaczymy. Na każdym etapie Rada Powiatu będzie informowana na ten temat. Jedno jest pewne do takiej 
sytuacji, jaka miała miejsce na koniec tego roku i jaka trwa od początku bieżącego roku nie możemy więcej 
dopuścić.             
 
Radny Jacek Pyrek złożył wniosek w sprawie naprawy mocowania studzienek kanalizacyjnych  
na ul. Jagiellońskiej w Chełmku (studzienki są pozapadane). 

Radny Dariusz Gawęda zapytał czy w związku z faktem, że jest już wybrana firma, która się będzie miała 
zajmować pozyskaniem. Czy to nie ma tam żadnych sprzeczności z jakimiś przepisami itd., Bo tam nie było jak 
rozumiem jakiegoś konkursu na tą firmę. Po prostu ty jesteś tą firmą, która będzie się tym zajmować. Nie ma 
obowiązku przeprowadzenia czegoś takiego, postępowania jakiegoś? 

Radny Maciej Hejnowicz poinformował, że w ww. projekcie uchwały nie ma gminy Polanka Wielka, dlatego 
dopytał, czy to jest przez przypadek, czy to jest konsekwencja rozmów?  

Wicestarosta Paweł Kobielusz złożył oświadczenie, że wydobycie tony węgla w Polsce nawet w drugiej RP 
nigdy nie było rentowne. 

Radny Jarosław Jurzak poinformował, że ostatnie dni okazały się dosyć korzystne dla Powiatu 
Oświęcimskiego, jeżeli chodzi o pozyskiwanie środków zewnętrznych rządowych, bo blisko 6 mln zł  
tu trafi. Co prawda jedna transza środków jeszcze nie jest wprowadzona, myślę tutaj o budowie boiska. 
Pozostałe drogowe cieszę się, że wsparcie z pieniędzy rządowych dla Powiatu jest wpisane i, że te zadania 
będą realizowane. Ma nadzieje, że ten stan rzeczy spowoduje, że Zarząd nie będzie tylko cały czas powtarzał  
i pokazywał tylko, czego, od kogo nie uzyskał i kto mu, czego nie dał, tylko zwróci również uwagę na fakt,  
że na samo SOSW zostało przekazane ze środków rządowych około 25 mln. Na inwestycje drogowe to blisko 
ponad 3 mln zł nie mówiąc już o tych zadaniach, które zostały zrealizowane wcześniej. Dlatego jednostronna 
ocena sytuacji i zwracanie tylko negatywnych w ocenie oceniających sytuację nie jest zgodne z prawdą, 
ponieważ wsparcie w zakresie inwestycyjnym a tu w przypadku boiska można by było dużo mówić na sposób 
prowadzenia tej inwestycji i ilość środków, które były niedoszacowane, jeżeli chodzi o tą inwestycję.  
Tak naprawdę te pieniądze w tym momencie w jakiś sposób ta inwestycje ratują.  

Radna Aneta Tlałka złożyła podziękowania w imieniu własnym oraz Pani Dyrektor Szkoły z Malca za naprawdę 
szybką interwencję w sprawie interpelacji, którą złożyłam. Podziękowała za szybkie zamontowanie progów 
zwalniających, które przyczyniły się do poprawy bezpieczeństwa na wnioskowanym odcinku drogi w Malcu. 

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypiński poinformował, że radny Jarosław Jurzak ubiegł go w możliwości 
poinformowania zebranych o sukcesach Zarządu Powiatu na polu pozyskiwaniu zewnętrznych środków. 
Dodał, że dziś wraz z Marszałkiem Województwa Małopolskiego udało się pozyskać kolejne środki. 
Pozyskujemy ww. środki, ponieważ to umiemy robić. Jeżeli ktoś nie umie pozyskiwać środków to ich nie 
dostaje lub jeśli nie potrafi a mimo to w jakiś dziwny sposób uda mu się pozyskać np. 1 800 tys. zł na budowę 
SOSW a nie umie ich wykorzystać i nie zapyta się kolegów jak się to robi żeby je wykorzystać, a koledzy bardzo 
chętnie by mu powiedzieli, to musi 1600,00 z tego oddać.    

Wicestarosta Paweł Kobielusz odniósł się do wypowiedzi Radnego Jarosława Jurzak odnośnie boiska. Jarku, 
kto, jak kto ale Ty powinieneś wiedzieć, że kosztorys inwestorski opiewał na kwotę 14 mln zł a wiesz jak działa 
prawo zamówień publicznych. To nie jest wina Zarządu ani nikogo, że ustawa jak działa. Najniższa oferta była 
9 900 i w postępowaniu nie było rażąco niskiej ceny. Tyle chciałem doszczegółowić, żeby nie wprowadzać 
mieszkańców w błąd. A że później idą za twoją narracją wybuchła wojna i ceny poszybowały w górę no to 
wykonawca nie uciągnął. 

Radny Sławomir Momot złożył wniosek o zorganizowanie szkolenia dla Radnych Powiatu Oświęcimskiego. 

Radny Adam Merta poinformował, że Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu do końca nie pozwolił 
zinterpretować wystąpienie Pana Radcy Prawnego, ponieważ w statucie, jeżeli chodzi o wnioski formalne 
maja być głosowane poza kolejnością. W tym przypadku decyzja Przewodniczącego o dopuszczeniu ad vocem 
do głosu nie powinna mieć miejsca. Jeżeli chodzi o głosy za i przeciw to powinny głosy te dotyczyć wniosku 
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formalnego a nie poprzedniej dyskusji, która trwała. Zdaniem radnego Adama Merty procedura, którą 
zastosował Przewodniczący Rady nie jest zgodna z naszym Statutem.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu Kazimierz Homa poinformował, że interpretacje tym się kierują, 
że są zgodne z wolą interpretatora, więc przyjmijcie to Państwo, że tak się to dzieje również na naszych 
sesjach, które prowadzę. Jeżeli państwo uważacie, że zostały złamane przepisy statutowe to proszę również  
o złożenie w tym zakresie pisma do Biura Rady i przeanalizujemy je po to żeby nie było wątpliwości w tym 
zakresie.   

XI. Sprawy bieżące. 

Starosta Oświęcimski Andrzeja Skrzypiński w związku ze zbliżającą się pierwszą rocznicą wojny,  
którą zbrodniczy reżim Putinowski wywołał w wolnej Ukrainie, gwałcąc prawa międzynarodowe, gwałcąc 
prawa człowieka posługując się metodami terrorystycznymi, poprosił o uczczenia minutą ciszy pamięć osób, 
które pochłonęła ta wojna. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu poinformował, że najbliższa sesja Rady Powiatu odbędzie się  
w dniu 22 marca br. o godz. 14:00. 

  
XII. Zamknięcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady LII sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu. 

 
Na podstawie § 35 ust. 2 pkt 5) Statutu Powiatu Oświęcimskiego przebieg obrad, a w szczególności 
wystąpienia radnych utrwalane są na nośniku elektronicznym, co stanowi integralną część protokołu. 

 
Transmisja z obrad LII sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu-eSesja.tv 
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